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34 طرح راهسازی به طول ۲۰۰ 
کیلومتر در چهارمحال و بختیاری 

در دست احداث است 

شهرکرد محمود مولوی مدیرکل راه و شهرسازی 
چهارمحال و بختیاری از احداث حدود ۲۰۰ کیلومتر 
بزرگراه و راه اصلی در استان در قالب ۳۴ طرح خبر 
داد و گفت: علاوه بر آن حدود ۲۰۰ کیلومتر راه 
اصلی نیز مجوز ماده ۲۳ گرفته که در سال آینده با 
تأمین اعتبار وارد مرحله اجرا می شود.  حسینعلی 
مقصودی  در نشست با خبرنگاران با اعلام این 
راه  کیلومتر  حال حاضر ۵۴  در  گفت:  مطلب، 
تونل  دستگاه   ۱۰ بزرگراه،  کیلومتر   ۱۲۳ اصلی، 
به طول ۱۲ هزار و ۵۰۰ متر و ۶ دستگاه تقاطع 
غیرهمسطح در استان در دست احداث است.

وی ادامه داد: از مهمترین این طرح ها می توان به 
محور شهرکرد ـ بروجن ـ لردگان، لردگان ـ کارون۴ـ 
ایذه، شهرکرد ـ شلمزار، بازفت ـ مسجد سلیمان، 
فارسان ـ دشتک، اردل ـ دوپلان، شهرکرد ـ سامان 
ـ تیران و بن ـ داران اشاره کرد که تمامی این طرح 
ملی هستند. منابع  از  اعتباری  ردیف  دارای  ها 

بختیاری  و  و شهرسازی چهارمحال  راه  مدیرکل 
راهسازی در  برخی طرح های مهم  تصریح کرد: 
استان نیز وجود دارد که پیش از این ردیف ملی 
نداشت اما در سال جاری موفق به دریافت مجوز 
ماده ۲۳ برای این طرح ها شدیم که می توان به 
کیلومتر،   ۳۰ طول  به  چلگرد  ـ  باباحیدر  محور 
سورشجان ـ  سودجان به طول ۵۰ کیلومتر، محور 
اردل،  کمربندی  و  ورودی  زاینده رود،  حاشیه 
محور ناغان ـ کارون۴، بهسازی فرخشهر ـ خراجی 
و ناغان ـ ایذه اشاره کرد.مقصودی از اختصاص 
اعتبار به محور  از یک هزار میلیارد تومان  بیش 
لردگان ـ ایذه در سال جاری خبر داد و گفت: این 
محور مهم امسال از محل اعتبارات ملی منابع 
تومان  میلیارد   ۳۰۰ شامل  که  دریافت  خوبی 
میلیارد   ۸۰۰ و  جمهور  رییس  سفر  اعتبارات  از 
تومان از محل تهاتر نفت است.وی با بیان اینکه 
برای تکمیل ۲ محور شهرکرد ـ بروجن ـ لردگان و 
شهرکرد ـ بازفت ـ مسجدسلیمان به دلیل هزینه 
بالا نمی توان به اعتبارات دولتی اکتفا کرد، اظهار 
داشت: تلاش داریم که برای تکمیل این ۲ طرح 
از محل تهاتر نفت یا ماده ۵۶ و سرمایه گذاری 
بانکی تأمین اعتبار شود.مقصودی به روند اجرایی 
نیز  ـ شهرکرد  ـ سفیددشت  طرح راه آهن مبارکه 
اشاره کرد و ادامه داد: در سفر ریاست جمهوری 
یک هزار میلیارد تومان برای این طرح مصوب شد 
که تاکنون ۲۵۰ میلیارد تومان آن آزاد و تخصیص 
یافته و پیش بینی می شود روند زیرسازی طرح تا 
پایان سال آینده تکمیل و مرحله روسازی آن با 
اختصاص یک هزار میلیارد تومان اعتبار از سوی 

وزارت راه و شهرسازی، اجرایی شود.

اعتبارات مرمت پل خاتون کرج 
ابلاغ شد

سرپرست اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی البرز از ابلاغ مبلغ ۵۵ میلیارد ریال 
از محل اعتبارات ملی و استانی برای مرمت پل 
خاتون خبر داد.  به گزارش روابط عمومی اداره کل 
البرز  و صنایع دستی  گردشگری  میراث فرهنگی، 
پیگیری های شبانه  با  اظهار کرد:  یحیی دارایی 
روزی و مستمر طی دو ماه گذشته موفق شدیم 
ابلاغ مبلغ ۵۵ میلیارد ریال برای مرمت پل دختر 
کرج را کسب کنیم.   سرپرست اداره کل میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز با اشاره به 
اینکه تشریفات قانونی  در حال طی شدن است، 
افزود: پس از طی مراحل اداری از اردیبهشت ماه 
اقدامات لازم برای مرمت پل تاریخی کرج صورت 
خواهد گرفت. به گفته دارایی پیش از این نیز مبلغ 
۱۰ میلیارد ریال برای ایجاد سازه نگهبان واریز شده 
بود که ساخت این سازه در چند ماه گذشته به 
اتمام رسید. گفتنی است بخش هایی از پل خاتون 
کرج که در ورودی شرقی کرج واقع شده در آذر 
سال 99 فرو ریخت و مرمت آن به دلیل کمبود 
اعتبارات با مشکل مواجه شد. اکنون پس از سه 
سال اعتبارات لازم برای انعقاد قرارداد با پیمانکار 
و انجام مراحل مرمت با تلاش های صورت گرفته 

توسط این اداره کل ابلاغ شد. 

هفدهمین جشنواره بین المللی شعر 
عربی )افراح شعبان( در شهرستان 

شادگان برگزار شد

و  فرهنگ  اداره کل  روابط عمومی  گزارش  به 
ارشاد اسلامی خوزستان،هفدهمین جشنواره بین 
المللی شعر عربی به مناسبت میلاد منجی عالم 
بشریت، تحت عنوان »افراح شعبان« در شادگان 
برگزار شد. هفدهمین جشنواره بین المللی شعر 
عربی تحت عنوان »افراح شعبان« به مناسبت 
میلاد منجی عالم بشریت و با شعرخوانی شاعرانی 
از استان خوزستان و کشور عراق و باحضور حجت 
الاسلام کلاه کج مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان و حجت الاسلام ناصری نژاد نماینده 
شادگان در مجلس شورای اسلامی و آحاد مردم 
این شهرستان در فرهنگسرای ملافاضل سکرانی  

برگزار شد.

شورای شهر کرج لایحه تسهیلات 
مالی خارجی قطار شهری را 

تصویب کرد
شهر  اسلامی  شورای  رئیس  نائب  و  سخنگو 
شورای  حاضرین  آراء  اکثریت  با  گفت:  کرج 
شهر مصوب شد پروژه خط ۲ قطار شهری کرج 
فاینانس  به  موسوم  خارجی  مالی  تسهیلات  از 
با سهم ۵۰ درصدی شهرداری کرج و سهم ۵۰ 
درصدی دولت جمهوری اسلامی ایران با قید اینکه 
جزئیات پرداخت هزینه کرد ۵۰% سهم شهرداری 
به تصویب شورا رسید. عمار ایزدیار، نائب رئیس 
و سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج در جمع 
اصحاب رسانه، با اشاره به مصوبات آخرین صحن 
علنی شورای شهر کرج، گفت: نخستین موضوعی 
که در صحن مطرح شد، حمایت از معیشت و 
موافقت  با  که  بود  نشان  آتش  پرسنل  تکریم 
اعضا مقرر شد در سال ۱۴۰۲ با در نظر گرفتن 
آیتم صعوبت شغلی، مبلغی به صورت ماهیانه 
شود.  پرداخت  کارکنان  به  رفاهیات  قالب  در 
وی مطرح کرد: موضوع بعدی مربوط به لایحه 
شهرداری در تبصره ۱۱ بدون تقلیل به تصویب 
رسید که در قالب کمیسیون ماده صد به آن ها 
تعرفه های جدید شهرداری  رسیدگی می شود. 
کرج با اندکی تقلیل به تصویب شورای شهر رسید 
و از تاریخ یکم فروردین ۱۴۰۲ ملاک عمل تعرفه 
شهرداری، مصوبه امروز شورا خواهد بود که بر 
مبنای وی مصوب سال گذشته با ضرایب جدید، 
بر اساس ظرفیتی که تا سطح تورم اعلامی از مرکز 
آمار ایران به ما داده شده، اخذ خواهد شد. نائب 
رئیس و سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج با 
اشاره به حرکت شهرداری به سمت شیوه های 
جدید تامین مالی برای پروژه های عمرانی، بیان 
کرد: به شهرداری کرج اجازه استفاده از تسهیلات 
فاینانس خارجی برای پروژه خط دو قطار شهری 
کرج، داده شد که در این راستا سهم شهرداری ۵۰ 
درصد و سهم دولت نیز ۵۰ درصد است. ایزدیار 
خاطرنشان کرد: به منظور حمایت از خانواده های 
با صدور  کرج  دیه، شهرداری  ستاد  و  زندانیان 
پروانه ساختمانی به مبلغ ۳۸۲ میلیون و ۸۶۱ هزار 
تومان از محل ماده ۱۶ جهت ساخت ساختمان 
ستاد دیه استان البرز موافقت کرد. وی عنوان 
کرد: همچنین به منظور تعیین تکلیف بدهی های 
شهرداری و افزایش سرمایه سهم شهرداری کرج 
با  بانک شهر به میزان هفت درصد، امروز  در 
افزایش سرمایه و اوراق مشارکت در بانک شهر در 
قبال اعطای پروانه ساختمانی بر روی املاک بانک 
شهر در شهر کرج تا سقف مبلغ ۵۲۸ میلیارد 
تکلیف  تعیین  با  موافقت  موافقت شد.  تومان 
قالب  در  شهرداری  سازمان های  اساسنامه های 
ماده ۸۴ و ۵۴ تا ۳۱ شهریور سال ۱۴۰۲ نیز از دیگر 
سخنگوی  و  رئیس  نائب  بود.  جلسه  مصوبات 
اصلاحیه  گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای 
اساسنامه شرکت توسعه و عمران تپه مراد آب به 
تصویب سازمان شهرداری ها و دهیاری ها با قید 
این اصلاحیه رسیده بود که امروز شورای شهر 
موافقت کرد که در مجموعه ساماندهی تپه مراد 
آب یا منطقه اسلام آباد و تعیین تکلیف رینگ ۳۰ 
متری، با تاسیس شرکت توسعه و عمران تپه مراد 

آب حضور جدی تر و پررنگ تری داشته باشد.

محمد خانی حوزه ماموریت این شرکت را در ۲ 
حوزه آب و فاضلاب معرفی کرد و افزود: ۷۰ درصد 
از جمعیت ۴.۲ میلیون نفری استان از این خدمات 
بهره مند هستند و در ۳۴ شهر با رویکرد آینده نگری 
اما  می کنیم  آبرسانی  ساله   ۲۵ برنامه ریزی های  و 
با  در برخی شهرها حتی برای یک سال آینده نیز 
مشکل روبه رو هستیم. وی وضعیت آبی ۱۵ شهر 
استان در سال گذشته را کمبود یا سربه سری تولید و 
مصرف آب دانست و گفت: امسال تعداد شهرهای 
دارای مشکل تامین آب به هفت مورد در شهرهای 
هریس  آذرشهر،  هادیشهر،  مرند،  سهند،  تبریز، 
و هوراند کاهش یافت و در تابستان امسال شاید 
در این شهرها مشکلات جزئی مانند قطعی موقت 
آب داشتیم که تلاش می کنیم با اقدامات فوری و 
یک ساله و البته ترویج فرهنگ درست مصرف این 

مشکلات را به حداقل کاهش دهیم.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی 
خاطرنشان کرد: در۷۰۰ روستا نیز عدم توازن تولید و 
مصرف آب داشتیم که در یک سال گذشته مشکل 
آب پایدار ۲۰۳ مورد از آنها رفع شد و با این اقدامات 
تابستان ۱۴۰۱ را با کمترین مشکل سپری کردیم و به 
عنوان یکی از سه استان پایدار در تامین آب از سوی 
وزارت نیرو معرفی شدیم چون که با وجود کاهش 
بارندگی ها و افزایش دما پایدارترین تابستان از لحاظ 
تامین آب در ۱۰ سال گذشته را داشتیم و علاوه بر این 
با بهره برداری از طرح تامین آب پایدار ۲۴۷ روستا در 
سال آینده، طی ۲ سال بیش از ۵۰۰ روستای استان 

صاحب آب پایدار خواهد شد.
خانی، کمبود اعتبارات و عدم ثبات قیمت ها از یک 
سو و کاهش بارندگی ها را ۲ عامل تشدید مشکلات 
و  دانست  شرقی  آذربایجان  فاضلاب  و  آب  حوزه 
افزود: نسبت به سال قبل ۴۵ درصد و نسبت به 
بلند مدت ۲۵ درصد کاهش بارندگی داریم و البته 
هر چند طبق پیش بینی ها احتمال دارد تا خرداد 
آینده میزان بارندگی ها به میزان سال قبل برسد، 
با این حال با ۲۵ درصد کاهش بارندگی بلند مدت 

روبرو و با خشکسالی دست به گریبان هستیم.

در خصوص  نیرو  وزارت  رویکرد  به  اشاره  با  وی 
آبرسانی فرامنطقه ای، گفت: برای رفع مشکل آب 
۷۰ روستا از ارس و بیش از ۸۰ روستای هریس و 
ورزقان از طریق انتقال آب از چای کندی اقدام شده 
تا زمینه تامین آب پایدار این مناطق در کوتاه و میان 
مدت فراهم شود. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
آذربایجان شرقی خاطرنشان کرد: متوسط مصرف آب 
روزانه هر فرد ۲۳۰ لیتر در استان است که این میزان 
در کشورهای پرباران ۱۵۰ لیتر بوده و با وجود به صدا 

درآمدن زنگ خطر جدی در این حوزه همچنان با 
افزایش مصرف روبرو هستیم و باید برای اصلاح این 
رویه فرهنگ سازی عمومی شود بر این اساس همه 
افراد جامعه نسبت به رعایت مصرف بهینه احساس 
مسئولیت کنند و این موضوع در روزهای پایانی سال 

بسیار مهم و حیاتی است.
خانی با اشاره به ایام پایانی سال و عادت ایرانی 
ها نسبت به خانه تکانی و شست و شوی بیشتر، 
گفت: مصرف آب از ۱۰ اسفندماه جاری و با آغاز 

خانه تکانی های سال نو، نسبت به مدت زمان مشابه 
ماه های قبل، ۳۰ درصد افزایش یافته و این موضوع 
موجب افت فشار آب شده است. وی افزود: افت 
فشار آب به دلیل کمبود آب نیست بلکه آب کافی در 
تمام شهرها وجود دارد ولی همزمانی مصرف باعث 
افت فشار آب می شود؛ لذا از شهروندان می خواهیم 
در مصرف آب نهایت صرفه جویی را کرده و فرش 
های خود را به قالیشویی بدهند تا در ایام نوروز و 

تابستان با کمبود آب مواجه نشویم. 

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اعلام کرد

و پنج استان برتر کشور در مدیریت پایدار آب آذربایجان شرقی جز
تبریز - فلاح: مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی گفت: باوجود کمبود منابع تولید آب جزو پنج استان برتر کشور در مدیریت پایدار 

آب هستیم.
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همایش تجلیل از فعالین و منتخبین کانون های فرهنگی هنری 
مساجد خوزستان به مناسبت سی امین سالروز تاسیس کانون های 
فرهنگی هنری مساجد با حضور حجت الاسلام کمال الدین خداداده 
رییس ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد کشور در 
اهواز برگزار شد. به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان،همایش تجلیل از فعالان و منتخبان کانون های 
مناسبت سی امین سالروز  به  هنری مساجد خوزستان   فرهنگی 
تاسیس کانون های فرهنگی هنری مساجد با حضور حجت الاسلام 
فرهنگی  های  کانون  هماهنگی  ستاد  رییس  خداداده  کمال الدین 
هنری مساجد کشور در اهواز برگزار شد. حجت الاسلام خداداده در 
این همایش اظهار کرد: ظرفیت مسجد در نظام توحیدی بر هیچ 

کس پوشیده نیست، اگر این ظرفیت ها در شهرها و محله ها احیا 
شود نیازی به حرف ها و بحث های پیچیده نخواهیم داشت.  رئیس 
ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد کشور، افزود: مسجد محل 
نزول ملائکه خداوند است و ما در مسجد تنها نقش رفع کننده موانع 
را برعهده داریم؛ وظیفه هدایت افراد در مسجد برعهده ملائکه است.  
وی با بیان اینکه وظیفه ما دعوت به مسجد و توحید است، اضافه 
کرد: دشمن امروز موانع بسیاری را برای دوری مردم از مسجد ایجاد 
کرده، بنابراین باید جذابیت هایی ایجاد کنیم که این موانع برداشته 
شوند؛ اگر جوان در مسیر صحیح مسجدی شدن قرار گرفت بسیاری 
از مشکلات برطرف خواهد شد.  حجت الاسلام خداداده، با اشاره به 
بیانات مقام معظم رهبری در سال 9۱ ابراز کرد: هنگامی که رهبر 

نکنید،  را فراموش  انقلاب فرمودند که کانون های مساجد  معظم 
عملا دشمن پروژه فراموش سازی کانون های مساجد را آغاز کرد و 
برخی در داخل به این فراموش سازی دامن زدند، ما در دور جدید 
فعالیت های ستاد کانون های مساجد باید مقابل این فراموش سازی 

بایستیم.
 وی باطل السحر توطئه های دشمنان را دعوت همگانی به مسجد 
دانست و عنوان کرد: باید نهضت بازگشت به مسجد جدی گرفته 
فرهنگی  کانون های  و  ستاد  برعهده  سنگین  وظیفه  این  و  شود 
هنری مساجد است.  رئیس ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی 
هنری مساجد، با بیان اینکه ستاد کانون های مساجد حمایت کننده 
کانون های مساجد است، یاد آور شد: با حمایت کانون های مساجد 
می توانیم با بهره مندی از ظرفیت های مختلف از جمله موسیقی، 

کتاب، سینما و ... در جهت دعوت به مسجد گام برداریم.
آیت الله محسن حیدری، نیز در این همایش اظهار کرد: کانون های 
فرهنگی هنری مساجد استان خوزستان ظرفیت بسیار بالایی دارند و 
این ظرفیت را انقلاب اسلامی از دهه ۷۰ در اختیار مساجد قرار داد.

 نماینده مردم خوزستان در مجلس خبرگان رهبری افزود: در طول 
اینکه حرکت  اما برای  اقدامات ارزشمندی صورت گرفت  ۳۰ سال 

کانون ها پویایی بیشتری داشته باشد باید ۲ برابر تلاش کرد.
 وی با بیان اینکه استان خوزستان با توجه به ظرفیت خود نسبت 
به شاخص کشوری عقب است، اضافه کرد: ضرورت دارد برای جذب 

حداکثری جوانان و نوجوانان تلاش بیشتری شود.
 آیت الله حیدری، با تاکید بر اینکه برای جذب حداکثری جوانان 
باید شاخص های جذب را مقداری ساده تر بگیریم، تصریح کرد: نباید 
فعالیت های کانون های مساجد مختص بچه های مسجد باشد بلکه 
باید طیف گسترده ای از جوانان را در بربگیرد زیرا ماهیت تاسیس 

کانون ها پوشش فرهنگی و هنری جوانان است.

همایش تجلیل از فعالین و منتخبین کانون های فرهنگی هنری مساجد خوزستان برگزار شد

تبریز - فلاح: رئیس سازمان جهادکشاورزی استان آذربایجان شرقی از اجرای 
طرح فجر تا فطر در فروشگاه های زنجیره ای سراسر استان آذربایجان شرقی 
خبر داد. اکبر فتحی در گفتگو با خبرنگار ما در تبریز با اعلام این خبر 
گفت: در طرح فجر تا فطر، ۳۴ قلم کالا که جزو کالا های اساسی و 

مصرفی مردم است با تخفیف ۱۰ تا ۲۵ درصد عرضه می شود.
وی با بیان اینکه پیرو صحبت های رییس جمهور و جلسات مشترکی 
فروشگاه های  با  متبوع  وزارت  ارشد  مدیران  و  ساداتی نژاد  دکتر  که 
زنجیره ای کشور داشتند طرح فجر تا فطر در تمامی فروشگاه های زنجیره ای 
در کشور و همچنین ۷۰ فروشگاه زنجیره ای در سطح تبریز و شهرستانهای 
استان آذربایجان شرقی آغاز شده است افزود:  این طرح می تواند آرامشی در حوزه 
بازار ایجاد کند و تا پایان ماه رمضان به آرامش و ثبات در وضعیت بازار کمک کند و ایام پرمصرف کالاهای 
اساسی وضعیت باثباتی شکل بگیرد. فتحی با بیان اینکه این طرح برای تقویت توان خرید و بهبود سبد 

معیشت هموطنان عزیزمان برنامه ریزی شده و فروشگاه های زنجیره ای با هماهنگی تأمین کنندگان کالاهای 
اساسی، تخفیفات ۱۲ تا ۳۰ درصدی انواع کالاهای تنظیم بازار را برای عرضه و فروش در طرح از فجر تا فطر 
تدارک دیده اند افزود: هدف از فروش کالاها با تخفیفات ویژه، تلاش در جهت ایجاد فضایی آرام و بدون 
دغدغه برای تأمین مایحتاج اساسی در آستانه سال نو و ماه مبارک رمضان است. در طرح از فجر تا فطر، ۳۴ 
نوع کالا از جمله انواع برنج خارجی، مرغ گرم و منجمد و گوشت منجمد تنظیم بازار با تخفیفات ویژه و به 
صورت فروش فوق العاده عرضه می شود. وی با بیان اینکه بازرسی و کنترل بازار برای نظارت بهتر و بیشتر بر 
کیفیت و قیمت کالاهای عرضه شده در فروشگاه های زنجیره ای در ایام پایانی سال تشدید شده است ضمن 
تقدیر از عملکرد مجموعه فروشگاه های زنجیره ای رفاه، گفت: فروشگاه های زنجیره ایی مانند رفاه در این طرح 
عملکرد بسیار خوبی داشتند. رئیس سازمان جهادکشاورزی استان آذربایجان شرقی با بیان اینکه این کالاها 
به مدت سه ماه توسط فروشگاه های زنجیره ایی بدون سود به فروش می رسد ادامه داد:  در ایام پیش رو در 
عید و ماه مبارک رمضان در مورد تامین فرآورده هایی مانند مرغ و گوشت منجمد مشکلی نداریم در مورد 

نهاد های دامی ذخایر کشور وضعیت بسیار خوبی را دارد و مشکلی از این بابت در ایام پیش رو نداریم.

رئیس سازمان جهادکشاورزی استان اعلام کرد
اجرای طرح فجر تا فطر در فروشگاه های زنجیره ای آذربایجان شرقی

مهدی نیکمرام، رییس شورای شهر مشکین دشت، در جمع اصحاب رسانه، 
در پاسخ به پرسش عدم اجرایی شدن مصوبه هیات وزیران در سال ۱۳9۲ 
مبنی بر الحاق شهرک شهید رستمی، اکومال و لوکوموتیو سازی مپنا به شهر 
مشکین دشت، گفت: موضوع الحاق یکی از اساسی ترین دغدغه های مجموعه 
مدیریت شهری شهر مشکین است، این حق قانونی شهروندان است و هیچکس 

نمی تواند حق مردم مشکین دشت را پایمال کند.
به گزارش خبرنگار ما )مهیا حسن آبی(- رئیس شورای شهر مشکین دشت 
اضافه کرد: از همه ابزارهای قانونی برای این حوزه استفاده میکنیم، جلسات 
متعددی برگزار شده و در ۴مرحله صورتجلسه تنظیم شده که اسناد، مدارک و 
پرونده های این مناطق به شهرداری مشکین دشت تحویل شود ولی متاسفانه 

کارشنکنی شده و این امر محقق نشده است.
مدیرکل  تبار  بصام  دکتر  حضور  در  ای  جلسه  به  اشاره  ضمن  نیکمرام 
امورسیاسی، تقسیمات کشوری و انتخابات استانداری البرز، تاکید کرد: این بازی 
نیست که فردی اجرای مصوبه هیات دولت را نگه دارد و آن را متناسب با سلایق 

شخصی خود تغییر دهد، چنین چیزی امکان ندارد.
رئیس شورای شهر مشکین دشت یادآور شد: دو مرجع می توانند مصوبات 
هیات دولت را ابطال کند، یک هیات دولت با مصوبه ای جدید خود باعث ابطال 
آن شود و دیگری رئیس قوه مقننه )رئیس مجلس شورای اسلامی( با طرح دعوی 
در دیوان عدالت اداری با ایراد اساسی که هیچ یک از این دو در خصوص مصوبه 

الحاق صادق نیست.

نیکرام اظهار کرد: متاسفانه مجموعه مدیریت شهری شهر فردیس تا کنون یک 
مستند قانونی ارائه نکرده و صرفا با یک هجمه رسانه ای بدلیل برخی موضوعات 
از تحویل این مناطق ممانعت کرده اند و ما بطور جدی پیگیر هستیم تا مصوبه 

هیات دولت اجرا شود.
رئیس شورای شهر در پایان بیان کرد: مدیریت شهری شهر مشکین دشت 
خواستار اجرای قانون است و اگر از راه اجرای مصوبه این امر محقق نگردد، 
حتما از دیگر ابزارهای قانونی استفاده خواهیم کرد و اگر الحاق به شهر مشکین 
دشت انجام نشود این پرونده بسته نخواهد شد زیرا ما به هیچ عنوان کوتاه 

نخواهیم آمد.
علیرضا صفرخانلو، شهردار مشکین دشت نیز، گفت: در ایام منتهی به نوروز 

۱۴۰۲، طرح های نیمه کاره با سرعت بیشتری دنبال می شود.
وی ضمن برشمردن پروژه های در دست اجرای شهر مشکین دشت، ادامه داد: 
تکمیل سالن تخصصی خانه کشتی و محوری با نام کمربندی جهاد که ما را به 
مرکز استان متصل می کند در مراحل نهایی قرار دارند. وی اضافه کرد: دوجلسه 

ابتدای اسفندماه برای استقبال از بهار برگزار شده است.
شهردار مشکین دشت گفت: براساس رای دیوان عدالت اداری نمی توانیم 
پروانه برای املاک قولنامه ای صادر کنیم اما براساس مکاتبه استانداری با دیوان، 

درخواست هایی که قبل از رای دیوان بوده رسیدگی می شود.
وی در بخش دیگری به مسئله ایمن سازی کانال کریم آباد حسن آباد اشاره 
کرد و یادآور شد: فرهنگسرا و سرای محله در مناطق مختلف شهر احداث خواهد 

شد. در این میان ۵ میلیارد اعتبار برای ۱۴۰۲ در نظر گرفتیم.
شهردار مشکین دشت با بیان اینکه جدول گذاری و پیاده سازی با درایت 
دوستان به انجام رسید، اظهار کرد: مسئله حمل و نقل منطقه کریم آباد نیز در 

دستور کار قرار دارد.
وی ادامه داد: طراحی یک مجتمع فرهنگی و ورزشی در منطقه کم برخوردار 
، ساماندهی آب های سطحی و اختصاص محلی برای ضایعاتی ها، پسماند و 
امانت فروشی ها نیز در برنامه های مدیریت شهری قرار دارد. شهردار مشکین 
دشت با اشاره به اینکه بهسازی معابر شهری و روشناییی معابر نیز از دیگر 
اقدامات شهرداری در سال جاری بوده که مهمترین آنها معابر بلوار جلال لو و 
بلوار رضوان وخیابان شهید مرادی است به نوسازی ناوگان حمل و نقل مشین 
اتوبوس  دشت اشاره و خاطرنشان کرد: با مساعدت شورای شهر ۶ دستگاه 
شهری خریداری شده که به وضعیت حمل و نقل شهروندان به شهرستان کرج 
کمک خواهد نمود و در حوزه ماشین آلات عمرانی نیز،یکدستگاه خودروی نمک 
پاش و برف روب برای وضعیت های خاص فصلی خریداری شده است. عضو 
شورای شهر مشکین دشت نیز با قدردانی از زحمات شهردار و مدیریت شهری 
برای رفاه حال شهروندان گفت:شهردار مشکین دشت هرآنجه در توان داشته 

برای رفاه شهروندان به کار گرفته است که جای تقدیر دارد.
احمد کریمی پور با اشاره به برنامه های اعلامی شهردار برای سال آینده و تاثیر 
آنها در افزایش کیفیت خدمات شهری افزود:امیدواریم در سال آینده با تلاشی 
که شهردار محترم و همکارانشان در مجموعه شهرداری دارند خبرهای خوبی 

برای شهروندان مشکین دشت داشته باشیم.وی خاطرنشان کرد:اگر مشکلاتی 
در شهر وجود دارد قطعا به دلیل کم کاری ادوار گذشته شورا نبوده و هر دوره به 

اندازه توانشان برای آبادانی شهر تلاش کرده اند که جای تقدیر دارد.

ادامه چالش مشکین دشت و فردیس
 شهرک شهید رستمی سهم کدام یک می شود؟


